
 

 

Beantwoording vragen uit de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-17-031396 

Zaaknummer Z-17-000305 

Naam raadslid M. Raat 

Fractie VVD 

Onderwerp Vragen Begroting 2018 VVD 

Datum waarop de vraag is gesteld 29 september 2017 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de meningvormende commissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Programma 1 – Dienstverlening en organisatie 

I. De raad sprak in de kaderbrief uit de belastingen te verhogen met ten hoogste 

de inflatie van 1,6%. U had het ook lager kunnen laten uitvallen: waarom heeft 

u gekozen voor de maximale verhoging? 

II. U geeft aan dat de gemiddelde leeftijd van de medewerkers daalt. Hiervoor 

heeft de raad ook een reserve personeel gecreëerd. Heeft u een overzicht van 

de netto-effecten van deze vergroening? En hoe vertaalt zich dit in de 

meerjarencijfers? 

III. De overhead is 11,3% van de totale lasten. Hoe verhoudt zich dit tot de 

landelijke gemiddelden? 

 

antwoord   

 

2.  Programma 2 – Samenleven en ondersteuning 

I. U gaat bijdragen voor de nieuwbouw of renovatie van een drietal scholen, maar 

er zijn nog geen concrete plannen. Daarna schrijft u dat u onderzoek gaat doen 

om andere functies te kunnen aansluiten bij deze scholen. Welke volgorde gaat 

u hanteren? 

II. Wat is de reden dat in deze gemeente er meer dan gemiddeld jongeren met 

jeugdhulp zijn? 

 

antwoord   

 



 

 

3.  Programma 3 – Wonen, werken en recreëren 

I. Waarom heeft u de tegenprestatie voor bijstandsuitkeringen niet als beleid 

opgenomen in dit hoofdstuk? 

II. U wilt op de lange termijn woningen realiseren op de juiste plek. Houdt u 

daarbij rekening met de stijgende vraag van ouderen die een ander type woning 

zoeken? 

III. Bij de omvang van huishoudelijk restafval geeft u cijfers van 2015. Weet u al 

wat de omvang hiervan is sinds de invoering van de oranje bakken? 

 

antwoord   

 

4.  Plenaire vragenronde 

Lokale heffingen: 

I. u schrijft dat de raad “een besluit” nam over hondenbelasting. U specificeert 

dat besluit niet. Bij de kaderbrief is besloten dat de volledige opbrengst van 

hondenbelasting moet worden besteed aan bestrijding van hondenoverlast en –

voorzieningen (incl. de inningskosten). U wilt echter maar € 50.000 hiervoor 

uittrekken, nog minder dan een derde van de opbrengst. Waarom niet de 

volledige opbrengst zoals de raad ook heeft besloten? 

II. hoe verdeelt u de kosten bij een integraal project (rioolheffing)? 

III. de afvalstoffenheffing stijgt wederom, maar hoever stijgt de aan de houden 

buffer voor de reserve van de HVC? Gezien in het licht van de activiteiten die de 

HVC onderneemt door deel te nemen aan risicovolle grondboringen in het 

Westland. 

IV. u boekt de kwijtschelding van belastingen (€ 213.000) voor minima ten laste van 

de andere belastingbetalers. Waarom wordt dit niet op het minimabeleid 

geboekt? 

V. u wilt de toeristenbelasting verhogen met 5,2%. Maar waar gaat u de extra 

opbrengst aan besteden? 

 

antwoord   

 

5.  Plenaire vragenronde 

Financiering:  

 

I. waarom is er geen hypothecaire zekerheid bij leningen aan de Woonschakel en 

het Grootslag? 

 

antwoord   

 



 

 

6.  Plenaire vragenronde 

Verbonden partijen: 

 

I. Zijn er nog nieuwe verbonden partijen te verwachten of bijzondere 

ontwikkelingen? 

 

antwoord   

 

7.  Plenaire vragenronde 

Financiële begroting:  

 

I. de ontsluiting van de weg bij het winkelcentrum Zwaagdijk-Oost: is er 

overeenstemming met de eigenaar over zijn bijdrage in de kosten? 

II. u wilt een bestaande brug vervangen in Zwaagdijk-Oost voor de verbetering van 

de vaarroute. Deze brug is vrij nauw maar dat geldt ook voor andere bruggen op 

die route. Moeten dan niet gelijk alle bruggen vervangen worden?  

III. u gaat het Gedempt Achterom reconstrueren. In de tekst staat echter niets over 

ondergrondse containers, terwijl die al eerder aangekondigd zijn. Worden deze 

nu wel of niet betrokken in de reconstructie? 

 

antwoord   

 


